

Date: 2016/11/30

(16 - 2016) Circular

To All Real Estate Brokerage Firms

Greetings

Subject: Development of Brokers System

The Dubai Land Department offers you its warmest greetings, and thank you for your cooperation with us in promoting the services provided to our customers.

As part of our continuous efforts to provide the best services to our customers, we are currently assessing services of Service Name to improve and develop this services based on your future needs and expectations .

Kindly fill the survey form through the following Link and send it to us no later than Thursday 15-12-2016

<https://goo.gl/f1xQJl>

Faithfully Yours,

Ali Abdullah Al Ali
Director of Real Estate License Department

اليوم : 2016/11/30

تعميم (16 - 2016)

السادة/ مكاتب الوسطاء العقاريين
المحترمين
تحية طيبة وبعد

الموضوع: تطوير نظام الوسطاء

تهديكم دائرة الأراضي والأماك (دبي) أطيب التحيات ونشكر لكم تعاونكم الدائم في كافة المجالات معنا للارتقاء بالخدمات المقدمة للمتعاملين وكجزء من جهودنا

المستمرة لتقديم خدمات أفضل لمتعاملينا، نقوم حالياً بتقييم خدمات تراخيصي للوسطاء العقاريين بهدف

تحسين وتطوير هذه الخدمات ودراسة احتياجاتكم المستقبلية وتحقيقاً لهذه الغاية يرجى التكرم بتعبئة

الاستبيان المرفق من خلال الرابط الإلكتروني المرفق أدناه وإرساله لنا في موعد أقصاه الخميس 15-12-2016

<https://goo.gl/f1xQJl>

وتفضلوا بقبول فائق الإحترام والتقدير

السيد/ على عبدالله آل علي
مدير إدارة الترخيص العقاري

